

## AGENDA

Meeting Place: CANCELLED

Meeting Date: August 28, 2024 - Wednesday

Time: 9:00 AM

## NOTICE

The Regional Planning Commission Meeting for Wednesday, August 28, 2024 will not be held as anticipated in their approved meeting schedule.

Due to scheduling considerations, the Regional Planning Commission has adjourned until the next meeting scheduled on Wednesday, September 11, 2024.

For additional information, please contact the Operations and Major Projects Section at (213) 974-6411.

If oral language interpretation for non-English speaking persons is desired or if a special accommodation is desired pursuant to the Americans with Disabilities Act, please make your request by phone or email to the Secretary of the Regional Planning Commission at (213) 974- 6409 or [info@planning.lacounty.gov](mailto:info@planning.lacounty.gov) 72 business hours prior to the meeting. Thank you.

Si desea una interpretación oral para personas que no hablan inglés o una adaptación especial conforme a la Ley Americanos con Discapacidades, por favor haga su solicitud por teléfono o correo electrónico a la Secretaría de la Comisión de Planificación Regional llamando al (213) 974-6409 o dirigiéndose a [info@planning.lacounty.gov](mailto:info@planning.lacounty.gov) 72 horas hábiles antes de la reunión. Gracias.

비영어권 사람들을 위한 구두 통역을 원하거나 미국 장애인법에 따라 특별한 숙소를 원하는 경우 회의 시작 72시간 전에 지역 계획 위원회 장관에게 (213) 974-6409 또는 [info@planning.lacounty.gov](mailto:info@planning.lacounty.gov) 로 전화 또는 이메일을 통해 요청하십시오. 감사합니다.

如果需要為非英語人士提供口語翻譯或根據美國殘疾人法案需要提供 特殊便利，請在會議前 72 個工作小時內通過電話或電子郵件向區域規劃委員會秘書提出請求，電話號碼為 (213) 974-6409，電郵地址為 [info@planning.lacounty.gov](mailto:info@planning.lacounty.gov)。謝謝。